
Y áŽená výběrová ko mise,

velmi mě zaujala Vámi zveřejněná nabídka na webových stránkách Fakultní nemocnice olomouc

,,Absolventský program pro lékaře 20201202I" aráda bych se o danou pracovní poziciucházela.

Chtěla bych se reaLizovat v oboru dermatovenerologie na Klinice chorob kožních a pohlavních,
kde jsem měla kromě povinné stáže konané v rámci výuky na Lékařské fakultě Univerzity
Palackého moŽnost absolvovat také dobrovolnou letni stáŽ, přičemž v současné době na Kliniku
nadále docházím a rozšřuji si vědomosti a dovednosti v daném oboru.

Během mých dosavadních stáží jsem se účastnila provozu jak na lůŽkové části kliniky,
tak i na ambulancích, včetně névové a lymfologické poradny, kde jsem mohla uplatnit svou
pečlivost a smysl pro detail při diagnostice jednotlivých kožních změn. Většinu času jsem

pracovala pod vedením MUDr. Kateřiny Libigerové a MUDr. Lindy Vavříkové, které oceňovaly
mou cílevědomost, trpělivost, pracovitost a zvláště vyzdvihovaly mé nadšení pro učení se novým
věcem. Část stáže jsem strávila také asistencemi na zákrokovém sálku, kde jsem mohla uplatnit

dovednosti získané na Kurzech chirurgického šití pořádaných pod záštitou IFMSA olomouc.

Ráda pracuji v týmu, což jsem si mohla vyzkoušet například při řešení SVoČ
na I. chirurgické klinice pod vedením MUDr. Jana Hanuliaka v loňském školním roce,
ale nebojím se ani samostatných úkolů. Účast na SVoČ mi také umožnila vyzkoušet si vědecko-
publikační činnost. Jsem komunikativní a baví mě práce s lidmi napříč všemi generacemi.

Fakultní nemocnici mohu kromě sých znalostí nabídnout také příjemné vystupování
a empatické jednání s klienty, chut' pracovat avzdě|ávat se i nad rámec oboru.

Co se týče mimo oborových zkušeností' zmin|Ia bych především svou dlouholetou zkušenost
s recitací, která mi pomohla zbavIt se trémy v situacích' kdy mám přednášet před větším
publikem posluchačů, cožby bylo jistě ýhodou nejen při výuce studentů v rámci
Absolventského programu.

o dermatovenerologii se intenzivněji zajímám poslední dva roky, velmi mne fascinuje kůže
jakoŽto největší orgán lidského těla a fakt, Že velké množství interních onemocnění se jako první
objeví na kůŽi a při pozorném vyšetření můŽe bý právě dermatovenerolog prvním článkem
pro stanovení správné diagnózy a následné léčby různých onemocnění.

V rámci svého vysokoškolského studia jsem měla možnost pobyvat na různých nemocničních
pracovištích v ČR €N U Svaté Anny Brno, Nemocnice Prostějov, Vojenská nemocnice
olomouc) a dle mého názoru mi největší přínos pro další kariérní růst a vzděláváni nabídla
a nabizi právě Klinika chorob kožních a pohlavních FNOL. Klinika mne oslovila jednak

přístupem vedení a zďravotnického personálu, příjemným kolektivem' ale také svým moderním
vybavením, diagnostickými postupy a rozsáhlou škálou léčebných metod.

Věřím' Že mám veškeré předpoklady' abych na dané pozici odváděla kvalitní práci a přispěla tak
k dalšímu rozvoji Kliniky chorob kožních a pohlavních a ýuky na Lékařské fakultě Univerzity
Palackého v olomouci. Pokud Vás má Žádost zaujala, bude mi velkým potěšením se s Vámi
osobně setkat.

S přáním hezkého dne

Mirka Martincová
studentka 6. ročnku LF U/oL
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